

承擔未竟的使命

(往普天下傳講)

Facing a Task Unfinished

(We Go To All the World)

Original Words: Frank Houghton, Original Music: Samuel Wesley
New Words and Music: Keith Getty, Kristyn Getty, Ed Cash and Fionn de Barra

翻譯由:

With Great Passion ♩ = ca96

1. 承

5 8 Cadd9 Gm/C Fm/C Cadd9 Gm/C Fm/C

承擔未竟的使命，懇切屈膝主前，眼見急需遍
世界各幽暗的勞力，仍然高舉福安，張強，往昔多方
信徒蒙天父蔭庇，作工，聖靈安，慰感，動，傳主耶蘇，生愛

10 F F/A G^{SUS} G C C/E F C/E

天擊下，深感失責，聞散；蒙救贖，認識基，督今
復祢，今仍猖獗，心抵擋，無數我，受摺的，心一，靈需
激勸，昔死忠，勤不事，渝，主，如，今求復興，擔興，心一，靈，樣，一，驅

13 Am⁷ Dm⁷ C/G Fm⁷ Dm⁷ G^{SUS}

恩座前重述，所許嚴肅的，誓言：獻一，生宜揚
命，光與使述，所許嚴肅的，誓言：獻一，生宜揚
音，心，使述，所許嚴肅的，誓言：獻一，生宜揚
佳，命，使述，所許嚴肅的，誓言：獻一，生宜揚
斥，命，使述，所許嚴肅的，誓言：獻一，生宜揚

主。海。量。力。不。倦。

1. **Cadd9** **Gm/C Fm/C** **Cadd9** **Gm/C Fm/C** | 2,3,4. **Cadd9** **Refrain**

主。 2. 世 量。 往
倦。

25 **G** **G7sus G7** **C** **G** **G7sus G7** **C** **F** **G**

普 天 下 傳 講, 神 國 美 好 盼 望, 天 下 人 間 別

30 **Em7** **Am** **Dm7** **G7sus** **Cadd9** **Gm/C Fm/C** **Cadd9** **Gm/C Fm/C** **D.S. 8**

無 拯 救, 唯 主 耶 穌 基 督! 3. 昔
4. 信

36 **CODA** **Cadd9** **Last Refrain** **G** **G7sus G7** **C** **G** **G7sus G7**

往 普 天 下 傳 講, 神 國 美 好 盼

40 **C** **F** **G** **Em7** **Am** **Dm7** **G7sus**

望, 天 下 人 間 別 無 拯 救, 唯 主 耶 穌 基

44 **Cadd9** **Gm/C Fm/C** **Cadd9** **Gm/C Fm/C** **Cadd9**

督!

The musical score is written in G major and 4/4 time. It features a piano accompaniment with a steady bass line and chords in the right hand. The lyrics are in Chinese and are placed below the vocal line. The score includes a main section (measures 20-35), a CODA section (measures 36-39), and a 'Last Refrain' section (measures 40-44). Chord symbols are provided above the notes. The piece concludes with a final Cadd9 chord.

Facing a Task Unfinished

(We Go To All the World)

Original Words: Frank Houghton, Original Music: Samuel Wesley

New Words and Music: Keith Getty, Kristyn Getty, Ed Cash and Finion de Barra

With Great Passion ♩ = ca 96

1. Fac -

ing a task un - fin - ished, that drives us to our knees. A need that, un - di -
oth - er lords be - side Thee hold their un - hin - dered sway; where for - ces that de -
bear the torch that, flam - ing, fell from the hands of those who gave their lives pro -
Fa - ther who sus - tained them, O Spi - rit who in - spired, Sav - iour, whose love con -

min - ished, re - bukes our sloth - ful ease. We, who re - joice to know Thee, re -
fied Thee, de - fy Thee still to - day. With none to heed their cry - ing for
claim - ing That Je - sus died and rose. Ours is the same com - mis - sion, the
strained them to toil with zeal un - tired. From cow - ar - dice de - fend us, from

new be - fore Thy throne the so - lemn pledge we owe Thee - to go and make Thee
life, and love, and light, un - num - bered souls are dy - ing and pass in - to the
same glad mess - age ours; fired by the same am - bi - tion, to Thee we yield our
leth - ar - gy a - wake! Forth on Thine er - rands send us to la - bour for Thy

1. Cadd9 Gm/C Fm/C Cadd9 Gm/C Fm/C 2,3,4. Cadd9 **Refrain**

known. 2. Where night. powers. We
sake.

25 G G7sus G7 C G G7sus G7 C F G

go to all the world, with king - dom hope un - furled. No oth - er name has

30 Em7 Am Dm7 G7sus Cadd9 Gm/C Fm/C Cadd9 Gm/C Fm/C **D.S. 8**

power to save but Je - sus Christ The Lord. 3. We
4. O

CODA Last Refrain

Cadd9 G G7sus G7 C G G7sus G7

We go to all the world, His king - dom hope un -

40 C F G Em7 Am Dm7 G7sus

furled. No oth - er name has power to save but Je - sus Christ The

44 Cadd9 Gm/C Fm/C Cadd9 Gm/C Fm/C Cadd9

Lord.